

# CV

## Inam Mustafa Sabri

**Address: An-Najah National University. Palestine**

**Tel: Office: 970 -9- 2345560. 2345113/7**

**Home: 970 - 9- 2346706**

**Fax: 970 - 9-2345982**

**E-mail: [Inamss@najah.edu](mailto:Inamss@najah.edu)**

### QUALIFACTIONS:

- 1- **One year study of Ph.D in Education** at Indiana University of Pennsylvania. USA. ( 9 Credit hours with GPA.4/4).
- 2- **M. A. In Educational Administration.** An-najah National University, Nablus, 1993. ( GPA 91%)
- 3- **B. A ( Psychology) ,** An-najah National University, Nablus, 1993. ( GPA 87.7%).
- 4- **Diploma in Dumb and Deaf Teaching>** An-najah National University , 1985.

### EXPERIENCE:

Sept 1986- present Instructor , An-najah National University. Nablus.

#### Some of the main courses taught:

Introduction to Psychology.  
Science of Growth Psychology  
Infant Psychology.  
Educational Psychology  
Psychology of learning  
Psychology of Playing  
Infant problems and Behavioral Amendment.  
Thinking Development  
Language Development  
Physical Growth.  
Cultural Psychology  
Multi Media  
Methodology of Research.  
Social Psychology  
Among many others.

September 1979 – 1980: Teaching Dumb and Deaf Children at Qalqilya Society.

1985/1986: AlBir Wattaqwa Society Nablus, Teaching Dumb and Deaf Children .

September 1986 till now: Instructor at An-Najah national University , College of Education and Community college. Teaching several courses in education and psychology.

Research Activities:

1. Teaching at the University level during the Palestinian Uprising 1987-1993. Unpublished research project submitted to the University of Indiana/ Pennsylvania College of Education for Higher studies. 1995 in English.
2. The preliminary Education at the Governmental schools in Indiana / Pennsylvania. Unpublished research project submitted to the University of Indiana/ Pennsylvania College of Education for Higher studies. 1995 in English.

السيرة الذاتية

إنعام مصطفى صبري

العنوان: جامعة النجاح الوطنية نابلس.

الحالة الاجتماعية: متزوجة ولي بنتان.

تليفون العمل: 0972 9 2381113-7

تليفون المنزل: 092346706

فاكس: 0972 9 2387982

Email: [Inamss@najah.edu](mailto:Inamss@najah.edu)

المؤهلات العلمية:

1. ماجستير في الإدارة التربوية جامعة النجاح الوطنية نابلس 1993 بامتياز (معدل 91%).
2. بكالوريوس علم النفس جامعة النجاح الوطنية نابلس 1985 بتقدير جيد جدا ومعدل 87.7% .
3. دراسة 9 ساعات معتمدة في برنامج الدكتوراة في التربية جامعة انديانا بنسلفانيا الولايات المتحدة الأمريكية 1995/1994 بمعدل امتياز 4./4
4. دراسة 60 ساعة معتمدة في مجال تدريس الصم والبكم جامعة النجاح الوطنية 1985.

الخبرات العملية:

1. من 1986 وحتى الآن مدرسة لعلم النفس والتربية في جامعة النجاح الوطنية كلية العلوم التربوية.
2. 1980/1979 جمعية المرابطات الخيرية قلقيلية تدريس أطفال الصم والبكم.
3. 1986/1985 جمعية البر والتقوى نابلس . تدريس أطفال الصم والبكم.

الأبحاث:

1. التدريس الجامعي في ظل الانتفاضة الفلسطينية 1987-1993. بحث مقدم لكلية التربية الدراسات العليا جامعة إنديانا / بنسلفانيا باللغة الانكليزية . 1995

2. التعليم الابتدائي في المدارس الحكومية بإنديانا بنسلفانيا بحث مقدم لكلية التربية الدراسات العليا جامعة إنديانا /  
بنسلفانيا باللغة الانكليزية 1995.

الاهتمامات: التدريس والمطالعة في مجال التربية وعلم النفس.